
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
 
 

 
Datum: 21 september 2015 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Steller vragen: De heer J.A. Soetekouw (PvdA) 
 
 
Onderwerp: OBS Letterland door Inspectie van het Onderwijs beoordeeld als zeer zwakke 

school 

 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

• Bent u ervan op de hoogte dat OBS Letterland onlangs van de Inspectie van het Onderwijs het 
predicaat "zeer zwakke school" heeft gekregen? 

• Bent u het met de PvdA eens dat het een zorgelijke ontwikkeling is dat deze school van het 
predicaat "zwak" naar "zeer zwak" is gegaan? 

• Heeft OBS Letterland begeleiding/ondersteuning vanuit het college gekregen nadat zij het 
predicaat zwak hebben gekregen? Zo ja, in welke vorm? 

• In 2015 heeft de verbetering van kwaliteit van Almeerse scholen (“Van achterstand naar 
voorsprong”) veel aandacht gekregen. Hoe kan het gebeuren dat een school dan toch nog 
afglijdt naar "zeer zwak"? 

• Op welke manier is het college betrokken bij het plan van aanpak om Letterland weer op de 
goede weg te helpen? 

• Blijkens de informatie die Letterland aan de ouders heeft verstrekt, voert de inspectie rond de 
zomervakantie 2016 een eindmeting uit. Ligt het in de lijn der verwachtingen dat Letterland 
dan een betere beoordeling krijgt? 

 
 
Toelichting: onlangs heeft de Inspectie van het Onderwijs een onderzoek uitgevoerd op OBS Letterland. 
Op basis van hun bevindingen hebben zij Letterland nu het predicaat "zeer zwak" gegeven. De Inspectie 
geeft hierbij als argumentatie aan dat de school nog onvoldoende effectieve maatregelen heeft getroffen 
om zich het predicaat "zwak" af te schudden. Omdat de resultaten nu opnieuw onvoldoende zijn is het 
oordeel "zeer zwak" geveld. De ouders van de leerlingen op Letterland zijn hierover op maandag 14 
september geïnformeerd.  
 
Het baart de Partij van de Arbeid grote zorgen dat leerlingen aan het eind van groep 8 op het gebied van 
taal en rekenen veel minder hebben geleerd dan leerlingen op vergelijkbare scholen, terwijl deze 
competenties essentieel zijn voor het succesvol doorlopen van de middelbare school. De PvdA hoort 
graag van het college hoe deze negatieve ontwikkeling heeft kunnen plaatsvinden en hoe OBS Letterland 
weer op de goede weg terecht komt. 
 
 
Ondertekening en naam: 
 
De heer J.A. Soetekouw (PvdA) 
 
 
 
 
 


